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VAN DE BESTUURSTAFEL 
Voor u ligt de vierde en laatste uitgave van ons verenigingsblad in 
2009. 

Op 20 oktober jl. werd de najaarsledenbijeenkomst gehouden. Een 
verslag vindt u elders in het blad. Wegens ziekte kon ik niet 
aanwezig zijn. Echter niemand is onmisbaar. Mijn mede-
bestuursleden hebben mijn aandeel op uitstekende wijze over-
genomen. 

Op 12 november jl. hebben ca. 50 leden deelgenomen aan het 
bedrijfsbezoek dat gebracht werd aan het Scherpenzeelse 
transportbedrijf DIMETRA-HOLLAND bv. Een verslag hiervan vindt 
u op blz. 8 in dit 

 blad. 

Op zaterdag 14 november jl. heeft de vereniging weer een Open 
Huis georganiseerd in het documentatiecentrum in het Koetshuis. 
We hebben weer veel gasten mogen verwelkomen. Men kon o.a. 
historische gebruiksvoorwerpen bekijken, fotoboeken inzien en de 
tentoonstelling over de Hollandse Waterlinie bezoeken. Wij als 
bestuur zijn enthousiast over de belangstelling van leden en niet 
leden. We hebben daarom besloten ook in 2010 meerdere malen 
een ñopen huisñ te organiseren. 

Het bestuur wil graag uw aandacht vragen voor de website van de 
vereniging (www.oudscherpenzeel.nl). U vindt er allerlei 
interessante informatie over onze vereniging. 

Bovendien nodigen wij u uit het documentatiecentrum in het 
Koetshuis te bezoeken. Elke dinsdagavond van 19.00 tot 21.00 uur 
zijn we daar aanwezig. De koffie staat klaar! 

Op 23 februari 2010 wordt de voorjaarsledenvergadering gehouden. 
De uitnodiging plus agenda vindt u op de volgende bladzijde. 

Nu het jaar 2009 nagenoeg voorbij is, wil ik mijn mede-
bestuursleden, de redacteur en de vele vrijwilligers uitdrukkelijk 
bedanken voor hun tijd en inzet voor de vereniging. Wij kunnen 
terugzien op een goed verenigingsjaar. Ik wens u goede feestdagen 
en een voorspoedig 2010. 

Namens het bestuur wens ik u veel leesplezier. 

Wim Schimmel, voorzitter. 

http://www.oudscherpenzeel.nl/
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UITNODIGING LEDENVERGADERING  
Op dinsdag 23 februari 2010 wordt de voorjaars vergadering 
gehouden in partycentrum Boschzicht, Burg. Royaardslaan te 
Scherpenzeel. Aanvang 19.30 uur. 

Agenda: 

¶ Opening en mededelingen. 

¶ Vaststellen notulen ledenvergadering d.d. 24 februari 2009. *) 

¶ Jaarverslag secretaris. *) 

¶ Jaarverslag penningmeester. *) 

¶ Begroting 2010. *) 

¶ Verslag kascommissie. 

¶ Benoeming kascommissie 2010. 

¶ Bestuursverkiezing. Aftredend en herkiesbaar zijn Mirjam de Wijs; Wim 

van den Berg en Wim Schimmel. Voordracht voor kandidaat-

bestuursleden kunnen schriftelijk, ondertekend door minimaal 5 leden, 

worden ingediend tot 10 februari 2010 bij de secretaris. 

¶ Rondvraag. 

*)  deze stukken kunt u vanaf 10 februari 2010 inzien op onze website 

www.oudscherpenzeel.nl. Bovendien worden hiervan exemplaren 

uitgereikt op de ledenvergadering. 

Na het huishoudelijk deel krijgt u fraaie fotoôs te zien van één van de 
mooiste boerderijen van Scherpenzeel n.l. boerderij ñHet Dorpò. De 
fotoôs zijn gemaakt door de heer Jan Hietbrink uit Scherpenzeel. 

Pauze. (Tijdens de pauze heeft u gelegenheid om diverse 
interessante fotoboeken in te zien.) 

Na de pauze verzorgt de heer Wim Vlaanderen uit Zwolle een 
dialezing. Hij zal ons vertellen over het onderwerp ñBegraven door 
de eeuwen heenñ. Aan de hand van diaôs laat hij zien hoe onze 
voorouders hun doden begroeven, waarbij zij gebruik maakten van 
symbolen die men tegenwoordig praktisch niet meer kent.  

Sluiting van de avond rond 22.00 uur. 

Wij hopen dat het weer een geslaagde avond gaat worden. De zaal 
is vanaf 19.00 uur open en natuurlijk staat de koffie klaar. 

http://www.oudscherpenzeel.nl/
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VERSLAG NAJAARSVERGADERING 20 
OKTOBER JL.  
Prachtige fotoôs van klompenpaden in Scherpenzeel en omgeving 
en een enthousiaste presentatie over activiteiten van de Stichting 
Landgoed Scherpenzeel door twee landgoedeigenaren hebben 
ervoor gezorgd dat ruim honderdveertig belangstellenden op 20 
oktober een bijzonder geslaagde bijeenkomst in Boschzicht 
beleefden. Bestuurslid Jaap Smit (zie foto) nam tijdens deze avond de 
taak van voorzitter Wim Schimmel waar, die wegens ziekte niet 
aanwezig kon zijn.  

Scherpenzeler Willem van Leuveren vertoonde schitterende fotoôs 
die hij tijdens zijn wandeltochten over de klompenpaden heeft 
gemaakt. De klompenpaden gaan zoveel mogelijk over historisch 
tracé en voeren over onverharde paden via boerenland en 
landgoederen. In 2001 waren er nog maar twee klompenpaden, nu 
zijn er al 27. De paden zijn door de medewerking van agrariërs en 
landgoedeigenaren tot stand gekomen. In onze regio lopen vier 
klompenpaden over Landgoed Scherpenzeel, dat grotendeels is 
opengesteld. Meta Daniëls nodigde de aanwezigen uit een keer de 
niet-opengestelde nieuwe natuurterreinen van het landgoed te 
komen bekijken. Oud-Scherpenzeel zal in de nabije toekomst zeker 
ingaan op deze uitnodiging en i.s.m. het landgoed een wandeling 
organiseren. 
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Meta Daniëls en Joan Patijn-Bijl de Vroe (resp. rechts en midden op de 

foto), presenteerden namens de 
Stichting Landgoed Scherpenzeel 
de activiteiten waarmee de 
stichting, die in 2001 is opgericht, 
zich op dit moment bezighoudt. 
Meta vertelde dat het landgoed in 
1793 in bezit is gekomen van de 
familie Van Naamen, van wie zij 
een afstammeling is, net als de 
echtgenoot van Joan Patijn. 
Landgoed Scherpenzeel is nu 
1000 hectare groot, waarvan 485 
hectare in de gemeente Scher-
penzeel is gelegen. Een derde deel van Scherpenzeels grondgebied 
hoort dus tot het landgoed. De eigenaren hebben als doel het bezit 
door te geven aan de volgende generatie, en ze zijn gericht op 
rendement, maar niet op winst. De stichting, waarin alle land-
goedeigenaren zijn vertegenwoordigd, organiseert de samenwerking 
tussen de familieleden en ontwikkelt projecten in samenwerking met  
maatschappelijke organisaties, zoals Oud-Scherpenzeel. 
Voorbeelden van projecten zijn  de restauratie van de schietbaan, 
van schaapskooien, en van het familiegraf op begraafplaats De 
Glashorst. Ook woonvoorziening Hofstede Ruwinkel van Abrona is 
door inspanning van de Stichting Landgoed Scherpenzeel  
gerealiseerd. Door Joan Patijn werd één van de projecten van de 
stichting nader voor het voetlicht gebracht. Het project Van 
Luchtkasteel tot Dassenburcht is een landelijk educatief project en 
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heeft als doel kinderen in het basisonderwijs bekend te maken met 
cultuur en natuur op particuliere landgoederen in hun leefomgeving. 
Vier basisscholen in Scherpenzeel doen mee,  en vrijwilligers en 
landgoedeigenaren begeleiden de excursies. Ook Oud-
Scherpenzeel is participant. De leerlingen uit de groepen 5, 6, 7 en 8 
gaan op ontdekkingsreis in Scherpenzeel, waarbij ze kennismaken 
met de geschiedenis en de natuur van onze omgeving. Zo wordt een 
bezoek gebracht aan het Koetshuis, ôt Koepeltje, en Lambalgen, 
waar nog bijzondere bomen in het arboretum te zien zijn. Het is alle 
aanwezigen deze avond duidelijk geworden dat Stichting Landgoed 
Scherpenzeel er alles aan doet om het Scherpenzeelse natuur-,  
cultuur- en landschapsschoon in stand te houden. 
Aan het eind van de avond bedankte Jaap Smit Meta Daniëls, Joan 
Patijn en Willem van Leuveren voor hun inspirerende bijdragen aan 
deze avond. 
 

VAN DE PENNINGMEESTER 
Het jaar 2009 is bijna voorbij en dan worden de financiële cijfers 
weer belangrijk. In de begroting 2009 was de verwachting dat we 
520 euro over zouden houden, maar zoals de cijfers nu uitwijzen zal 
dat slechts 164 euro worden. Het verschil is voornamelijk ontstaan 
door hogere energie- en drukwerkkosten. 

De begroting voor 2010 is in de bestuursvergadering van 13 oktober 
besproken en goedgekeurd. De verwachting is dat er - uitgaande 
van een ledenbestand van 750 - een batig saldo van 235 euro zal 
zijn. 

Om kosten te besparen hebben we besloten om de financiële cijfers 
op de website van onze vereniging te zetten en niet meer samen 
met het verenigingsblad te verspreiden. Op de ledenvergadering van 
februari 2010 zullen de cijfers worden toegelicht.  

Van de Gemeente Scherpenzeel hebben we 16 november jl. de 
beschikking tot subsidieverlening 2010 ontvangen, deze is conform 
onze aanvraag. 

Voor eventuele vragen over de financiën kunt u terecht bij 
ondergetekende, tel. (033)2772403;  

Henk Beulenkamp, penningmeester.



 8 

OUD SCHERPENZEEL OP BEZOEK BIJ 
TRANSPORTBEDRIJF DIMETRA 
Het is al jaren een goede gewoonte dat het bestuur van de 
vereniging Oud Scherpenzeel voor haar leden een excursie 
organiseert naar een Scherpenzeels bedrijf. Bij voorkeur een bedrijf 
dat al een lange geschiedenis in Scherpenzeel heeft liggen. 

Het blijkt dat er vaak hard gewerkt is om het bedrijf op te richten en 
in de maalstroom van de tijd mee te laten ontwikkelen. Het komt er 
meestal niet van om de geschiedenis vast te leggen en te 
archiveren. Het verzoek van Oud Scherpenzeel is dan een 
aanleiding om oude fotoôs en documenten op te sporen en in een 
presentatie op een rij te zetten. Zo ook bij transportbedrijf Dimetra 
op Glashorst 123. 

Toen wij met de vraag kwamen of het mogelijk was om met een 
groep belangstellenden het bedrijf te komen bekijken, reageerde 
directeur eigenaar Dik Methorst direct enthousiast. ñIk moet nog wel 
ergens wat leuke fotoôs hebben liggen en zal die laten digitaliseren.ò 
Omdat de presentatieruimte niet al te groot was en er altijd veel 
belangstelling is voor bedrijfsbezoeken, spraken we af om met een 

groep ôs middags te komen en met een 
andere groep ôs avonds. 

Op 12 november was het zover. Dik had 
hoogstpersoonlijk koffie voor ons gezet en 
een tafel met lekkernijen (koeken en 
Zwitserse chocolade) ingericht. De stemming 
zit er bij beide groepen al direct goed in. De 
stoelen zijn bezet, de beamer zoemt en 
iedereen luistert aandachtig als Dik van wal 
steekt 

en de 
eerste 
foto 

van paard en wagen 
verschijnt. 
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Opa Willem Methorst is in 1926 bij Hardeman gaan werken. Met 
paard en wagen werden goederen vervoerd naar en van de 
omliggende plaatsen tussen Veenendaal en Amersfoort (zie foto 

voorblad). In de dertiger jaren is dit bedrijfje verder gegaan onder de 
naam Van Woerkom. In de oorlogsjaren is Willem Methorst voor 
zichzelf begonnen aan de Achterstraat op nr. 774. 

Na de oorlog was er grote behoefte aan vervoer. 
Met enthousiasme en optimisme werd het jonge 
bedrijf voortgezet. Op 28 oktober 1946 werd het 
bedrijf getroffen door een dramatisch ongeval. 
Oom Wim, die opa Willem zou opvolgen, zat 
achterin de wagen tussen De Klomp en 
Renswoude. Hij was achterin vast pakken aan 
het klaarzetten voor de eerst volgende 
losadressen. Een Canadees, die hen, nota bene, 
net had bevrijd van het Duitse juk, zag de wagen 
te laat en ramde er met zijn legertruck op. Wim is 
hierbij op 21 jarige leeftijd overleden. 

Vader Jan (foto hiernaast op de bok) was intussen 
ook tot het bedrijf toegetreden. De naam 
Achterstraat 774 werd in de loop der jaren 
gewijzigd in Molenweg 30. 

De eerste vrachtwagen, een Chevrolet, deed in 
1947 zijn intrede.  

Begin jaren ô50 werd de tweede vrachtwagen 
aangeschaft, een Ford Thames. Een mooie 
houten bak werd door Piet van Doorn gemaakt en 
van tekst voorzien.  

 

 

 

 

 

 

 

Opa Wim (l.) en vader Jan (r.). 
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In 1960 moest worden omgezien 
naar een ruimer pand. Voor 
ä 7000,-- (dat waren nog eens 
tijden!) werd van Aaltje Lagerwey 
Schreiheuvel 10 gekocht. Dit is 
later Vlieterweg geworden. 

 

 

 

In 1962, werd de Thames 
vervangen door een Bedford 
(foto: Dik, leunend tegen de 

Bedford) en in 1964 deed broer 
Wim zijn intrede in het bedrijfje 
en werd er een Daf bijgekocht. 

 

 

Nu komt Dik zelf in beeld (op 

naaststaande foto staan Dik(l.) en Wim(r.). 
Dik is geboren in 1948 en het 
transportgebeuren zit hem in het 
bloed. In de schoolbanken zitten vindt 
hij maar niks en op 13-jarige leeftijd 
komt hij in het bedrijf. Als hij 16 is, 
maakt hij - zonder rijbewijs - zijn eerste 
eigen rit met de Bedford. Dit was 
bittere noodzaak, aangezien vader Jan 
in april 1964 een hartaanval kreeg, 

Dik heeft een jaar lang gereden 
zonder rijbewijs, maar toen vond de 
politie het welletjes en moest er naar 
een chauffeur worden omgezien. 

Door bemiddeling van burgemeester Hoytema van Konijnburg, met 
het dreigement dat hij beslist in één keer moest slagen, mag Dik op 
18-jarige leeftijd in Amersfoort afrijden en 14 dagen later voor zôn 
vrachtwagenrijbewijs. Dat lukt en zijn lot in het transportvak is 
bezegeld. Maar goed dat hij slaagde, want Dik was met de 
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vrachtwagen naar de 
Oranjeboom gekomen 
en moest aansluitend 
aan het examen nog 
een ritje doen! 

Al gauw staan Dik en 
broer Wim er alleen 
voor, want vader Jan 
heeft een zwak hart en 
suikerziekte. Hij overlijdt 
op 68 jarige leeftijd. Opa 
Willem was 97 jaar 
geworden.    Vader Jan bij auto. 

Het bedrijf groeit, eerst met een aantal Bedfords, later werd 
overgestapt op Dafs. Op het terrein van Van Donselaar aan de 
Nieuwstraat bij de waterzuivering werd een flinke hal gehuurd voor 
opslag en om het wagenpark onder te brengen. 

In de 60-er jaren viert de 
bromfiets hoogtij. De 
Kreidlers en Puchs  zijn niet 
aan te slepen. Het lukt Dik 
om voor beide merken het 
vervoer te regelen. Mooi om 
te ervaren dat de Kreidlers 
en Puchs vredig door één 
transporteur naar Nederland 
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kwamen. Zo gauw de bromfietsen bij hun eigenaar waren 
aangekomen, vlogen de vetkuiven (Kreidlers) en nozems (Puchs) 
elkaar in de vette resp. lange haren! 

Nadeel van die mono-poliepositie is dat als de markt instort ook het 
vervoer stagneert. Daar kwam nog bij dat er een tonnagestop van 
kracht was en er moeilijk aan de benodigde vergunningen was te 
komen. In maart 1976 werd het bedrijf verkocht aan Spido uit Zeist, 
deze is later verhuisd naar 
Scherpenzeel.In loondienst 
werken was helemaal niks 
voor Dik en het duurde dan 
ook nog geen half jaar of hij 
had een eigen vrachtwagen 
en startte een nieuwe 
onderneming. Hij ging in 
ñcharterò rijden bij Vermeulen 
in Driebergen. 

  Eerste eigen vrachtwagen van Dik (1976). 

Om zich te onderscheiden van andere Methorst transport-
ondernemingen en om op te vallen op de Europese wegen werd een 
nieuwe naam en later ook een eigen kleur gekozen. 

Door de eerste delen van Dik Methorst Transport te koppelen werd 
al snel de goed in het gehoor liggende naam DIMETRA gevonden.  

De kleur werd wat 
lastiger. Dikôs vrouw, 
Sjanie, die vanaf de start 
van het bedrijf tot nu toe 
nog steeds volop 
meewerkt, vond een 
combinatie van het, toen 
populaire, Simca-beige 
en Renault-bruin wel 
mooi. Dat werd 
uitontwikkeld tot de 

schitterende kleurstelling waarmee de wagens tot op de dag van 
vandaag blikvangers op de weg zijn. Het crème van het Dimetra 
logo met de groene letters en de frisse kleuren van de opleggers 
harmonieert hier heel goed mee. 
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Tijdens de lezing luistert 
iedereen aandachtig en 
leeft helemaal mee met de 
ontwikkelingen van het 
bedrijf. Van de mogelijk-
heid, om tussentijds vragen 
te stellen, wordt driftig 
gebruik gemaakt. Op elke 
vraag heeft Dik wel-
overwogen, duidelijk en 
met de nodige humor een 
antwoord. Onderwerpen als rusttijden, zomer- en winterbanden, 
toltarieven, persoonlijke inrichting van de cabines, spullen die 
vervoerd worden, zondagsrust, enzovoort, het komt allemaal aan de 
orde. 

Leuke en minder leuke 
zaken passeren de revue. 
Tijdens een rit vanaf de 
Kreidlerfabriek in Duits-
land wordt Dik gesneden 
door een andere vracht-
wagen en komt op zôn 
kant te liggen. Hij kruipt 
door de gesprongen 
voorruit, zag zijn foto-

toestel op de weg liggen en maakte bovenststaande foto! 

In 1985, hij heeft intussen al 4 autoôs, wordt uitgeweken naar 
Glashorst 95.  In hetzelfde jaar gaan er 2 grote klanten failliet en 
begint Dik weer bij af en houdt voor zichzelf 1 auto. Ik zei toen tegen 
mijn vrouw, ñnooit geen personeel en nooit geen autoôs meerò. In de 
loop der tijd komen zoon Johan en Wouter de zaak versterken. Later 
wordt er een hal annex garage gebouwd van 132 m² en komt er ook 
een kantoor (portocabine) van 12 m². 

In 1993 wordt het aangrenzende perceel nr. 97, waar een hal van 
500 m² staat, erbij gekocht van Piet Osnabrugge. Nu is er ruimte 
voor uitbreiding en dat is maar goed ook, want Dik en zijn zonen 
hebben inmiddels een strategische keuze gemaakt door zich te 
focussen op het vervoer van en naar Zwitserland. Dit slaat heel 
goed aan en levert veel opdrachten op. 
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Het estafettesysteem werkt als volgt: 
Elke avond vertrekt vanuit 
Scherpenzeel een aantal vracht-
wagens met zendingen bestemd voor 
Zwitserland. Tegelijkertijd vertrekt er 
vanaf Zwitserland een aantal met 
zendingen bestemd voor Nederland.  

Halverwege Duitsland wordt er 
gewisseld van oplegger. De chauffeurs zijn dus met ca. 9 uur weer 
terug op hun honk. Een tekstbord aan de wand van zijn kantoor 
bevestigt dat deze organisatie de zondagsrust respecteert en 
probeert te regelen dat chauffeurs zoveel mogelijk bij hun gezin 
kunnen zijn. 

De zendingen vanuit Nederland worden hierdoor de volgende 
morgen uitgeleverd in Zwitserland. De zendingen vanuit Zwitserland 
worden in Scherpenzeel gegroepeerd, waarna ze in Nederland 
worden uitgeleverd. 

In 1999 is het wagenpark uitgebreid naar 18 autoôs en ca. 26 man 
personeel. (Herinnert u zich zijn voornemen nog van 1988?). Weer 
is het terrein en de halruimte te klein.  

Er is een nieuw industrieterrein ontwikkeld, verderop aan de 
Glashorst. Op nr. 123 wordt een flink terrein aangeschaft waar een 
hal van 1350 m² wordt gebouwd. In 2006 wordt deze uitgebreid naar 
de huidige 3000 m². 
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Een gedeelte van de uitbreiding wordt vrieshal, zodat ook gekoelde 
producten kunnen worden vervoerd. Een aantal van de nieuwe 
opleggers wordt van koelaggregaten voorzien. Ook nu weer blijkt de 
inventiviteit van de onderneming. Elke oplegger krijgt twee 
koelaggregaten; door een verplaatsbaar schot over de hele breedte 
van de wagen kunnen goederen van verschillende temperatuur 
worden vervoerd, in variabele hoeveelheden. Bijvoorbeeld: 
krentenbroden op -22° en chocolade (heel lekkere trouwens) op 
+12° graden. 

De ontwikkeling bij Dimetra staat dus niet stil, sterker nog: het bruist 
er van de activiteiten! Toen ik daags na het bedrijfsbezoek nog even 
binnen liep om fotoôs over te nemen, liet zoon Johan, die als vierde 
generatie het bedrijf heeft versterkt, met gepaste trots ingelijste 
fotoôs zien van trucks met een nieuw logo. Al jaren nemen zij op hun 
rit naar Zwitserland goederen mee voor de Franse Elzas en het 
Duitse Zwarte Woud. Deze diensten gaan zij promoten door dit in 
het logo op de opleggers uit te laten komen, met de wervende 
namen ñRoute dôAlsaceò en ñSchwarzwªlder Linienò. 

Tot slot laat Dik nog zien hoe met behulp van de boordcomputer en 
GPS-plaatsbepaling de zendingen getraceerd kunnen worden. Op 
het scherm verschijnt de kaart van Zwitserland, waar uitgezwermd 
over het hele land, de wagens te zien zijn. Door in te zoomen op een 
wagen kan bekeken worden wat er nog op zit, om zo klanten te 
kunnen informeren wanneer zij hun spullen krijgen. De aanwezige 
mevrouw Van de Wetering krijgt te horen dat haar zoon Eric op dit 
moment pauzeert in de buurt van Lausanne. Leuk, toch? 
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Het wordt tijd dat we in de benen 
gaan en een kijkje nemen in het 
bedrijf. Eerst lopen we langs de 
planning, waar voor ñExport 
Zwitserlandò, ñImport Zwitserlandò, 
en ñBenelux en containersò elk twee 
mensen verantwoordelijk zijn om 
alle orders haarfijn op elkaar af te stemmen.  

Dan naar de groepagehal, waar 
binnengekomen goederen 
worden overgeladen voor het 
vervolgvervoer.  

Heel even ervaren we hoe het 
voelt om te werken bij -22°; dat 
moet je dus niet te lang doen!  
Mag volgens ARBO ook niet 
langer dan een uur.  

We zien dat de complexe administratieve pakbonnen- en douane-
aangelegenheden juist het sterke punt van deze organisatie zijn. 
Waar anderen zaken om die reden laten liggen, pakt Dimetra ze op. 

Na al deze indrukwekkende infor-
matie bedanken we Dik hartelijk en 
nemen we afscheid van hem en zijn 
bedrijf. Als toegift heeft hij voor elke 
bezoeker een plak heerlijke Zwitserse 
chocolade.  

Jan Roelofsen. 

 

 
 
 
 
 
 
 
Wim, Dick en 
Joop Methorst. 
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òNOE EERST EFFE PROATE!ò  
 
 
 
 
 
In de  rubriek ''Noe eerst effe Proate !'' 
interviewt Piet Valkenburg jonge en 
oude, bekende en onbekende, kortom 
allerlei Scherpenzelers die iets leuks of 
interessants over Scherpenzeel te 
vertellen hebben.  

 
Op 7 mei van dit jaar kreeg ik onverwacht bezoek in het 
Documentatiecentrum in het Koetshuis van een groepje 
Amerikanen. Zij waren op zoek naar hun órootsô en het bleek al snel 
dat zij afstammelingen waren van Jasper Hogeweide en Willemtje 
van der Kaa. Het Scherpenzeelse gezin Hogeweide bleek in 1914 te 
zijn geëmigreerd naar Canada, later naar Amerika. De onverwachte 
bezoekers bleken achterkleinkinderen van Jasper Hogeweide! Al 
heel snel bleek ook dat er een verwantschap bestond met 
klompenmaker Jan Boom. Ook wisten de Amerikanen te vertellen 
dat zij nog echte Nederlandse klompen hadden. Hierop brachten we 
tot grote verrassing van de Amerikaanse bezoekers een bezoek aan 
de klompenmakerij van Jan Boom, waar prompt diverse paren 
klompen werden gekocht.  

Naar aanleiding van dit 
bezoek (zie foto) kreeg ik 
vanuit Amerika het 
verhaal toegestuurd van 
Anna Hogeweide, dochter 
van Jasper. In Scherpen-
zeel is er helaas weinig 
meer terug te vinden van 
de geëmigreerde familie 
Hogeweide.  
Mede daarom vind ik dit 
zoôn aardig verhaal, dat ik 
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het graag wil doorgeven. Daarom in deze 16e aflevering van ''Noe 
eerst effe Proate !'' een fictief interview met Anna Hogeweide.  

Anna Hogeweide aan het woord: òIk ben 
geboren op 18 april 1896 in Scherpenzeel. 
Mijn ouders waren Jasper Hogeweide en 
Willemtje van der Kaa. Mijn vader is 
geboren in Barneveld op 21 juni 1868. 
Moeder was een echte Scherpenzeelse. 
Zij is daar geboren op 14 maart 1869. Mijn 
ouders trouwden in Scherpenzeel op 12 
mei 1894. Ik was zelf het derde kind van in 
totaal 13 kinderen! Mijn doopnaam is 
Jannetje, maar ik zou later Anna genoemd 
worden. Momenteel kent iedereen mij als 
Anna van Druten.   

       Jasper Hogeweide. 

Mijn oudste broer was Dirk (later zou hij in Amerika Derk worden 
genoemd). Hij is geboren op 6 december 1889 en inderdaad dat 
was lang voordat mijn ouders trouwden! Dirk heette dan ook eerst 
Dirk van der Kaa en bij het huwelijk van mijn ouders is hij geëcht. 
Dirk was een stuk ouder en hij werkte na schooltijd op een boerderij. 
Als het tijd was om de aardappels te rooien, kreeg hij hiervoor vrij 
van school. De tweede zoon heette naar zijn vader Jasper 
Hogeweide en hij is geboren op 26 februari 1895.   

Mijn vader werkte als smid 
bij Berendse in De 
Lindeboom. De hoefstal 
van de smederij is nog 
steeds te zien in het 
Openluchtmuseum te 
Arnhem. De familie van 
mijn moeder was bijna 
allemaal klompenmaker. 
De familie Van der Kaa 
kwam uit Barneveld, maar 
een oom van mij was een 
Van der Boom, van de klompenmakersfamilie uit Scherpenzeel. Ook 
daar heeft mijn vader Jasper wel gewerkt. Eenmaal in de acht jaar 






































